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Vragen van het lid Elias (VVD) aan de
ministers voor Wonen, Wijken en
Integratie en van Economische Zaken
over de subsidieregeling voor dubbel
glas. (Ingezonden 8 oktober 2009)

1
Bent u op de hoogte van de
subsidieregeling voor het laten
plaatsen van dubbel glas?1

2
Waarom is deze zodanig
vormgegeven dat de subsidie naar de
eigenaar/bewoner gaat, doch dat de
ondernemer alle administratieve
lasten voor zijn/haar rekening krijgt?

3
Is u bekend dat deze subsidieregeling
ervoor zorgt dat glaszetters het te
subsidiëren bedrag regelmatig
moeten voorschieten? Waren deze
vormen van voorfinanciering door u
beoogd bij het opstellen van de
regeling?

4
Hoe rijmt u de in de regeling
gehanteerde termijn van vier tot
twaalf weken, waarbinnen glaszetters
de door hen voorgefinancierde
bedragen zullen terugkrijgen via
SenterNovem met het Rijksbeleid om
een betaaltermijn van dertig dagen te
hanteren?

5
Om welke reden is voor een andere
termijn dan de voorgeschreven 30
dagen gekozen?

6
Deelt u de mening dat deze regeling
in zijn algemeenheid, doch zeker in
deze economisch moeilijke tijden,
onnodige extra financiële druk op de
schouders van ondernemers legt?

7
Bent u voornemens om deze manier
van subsidieverstrekking opnieuw te
bekijken? Ja, hoe bent u van plan te
wijzigen? Zo nee, waarom niet?

1 Zoals beschreven op de website
http://www.meermetminder.nl/
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